
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 17. oktober 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Hvilke konkrete initiativer vil ministeren iværksætte på baggrund af, at ministe-
riet overgår til at bruge en grøn regnemaskine, jf. artiklen ”Vilhelmsen vil sen-
de finansministerens regnemaskine til eftersyn” på information.dk den 10. ok-
tober 2012?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V).

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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